

NordArt 2015

www.nordart.de



Matija Bobičić

Slowenien/Slovenia

Geboren 1987 in Maribor, Slowenien. Studium der Kunstpädagogik an der Universität Maribor, unter Prof. Ludvik Pandur. Seit 2005 Teilnahme an Gruppenausstellungen in Maribor (Cold, Gt 22) und Zagreb (Galerie Sesvete). 2012 Arbeit in Ulm, Deutschland. 2013 erste Einzelausstellung im Rathaus in Maribor – im Rahmen der Eröffnung der "Europäischen Jugendhauptstadt Maribor" (EPM). Der Präsident der Republik Slowenien, Borut Pahor, und der Bürgermeister von Maribor, Andrej Fištravec, sowie viele Künstler besuchten die Ausstellung. Er leitete eine Reihe von Führungen für die Besucher der EPM. 2013 Residenzprogramm, Künstlerkolonie "Riviera" in Porec, Kroatien. 2013 Leiter eines generationsübergreifenden Workshops: "Gemeinsam für ein besseres Leben" (Comic Buch). Einzelausstellungen: 2014 "Nachttiere" bei KID KIBLA und "Piss of Art" in der Maistrova Residenz, beide in Maribor. Gruppenausstellungen: 2014 Galerie Zuccato in Porec, Druga Galerije und "Mundus Vadit Retro" im KIBLA Portal, Maribor (internationale Ausstellung). www.bobicmatija.weebly.com

Born in Maribor in 1987. Studied Art Education at the University of Maribor, under the mentorship of Prof. Ludvik Pandur. Since 2005, participation in group exhibitions in Maribor (Cold, Gt 22) and Zagreb (Gallery Sesvete). In 2012 he worked in Ulm, Germany. In 2013 he held his first solo exhibition in the Salon Town Hall in Maribor – in the context of the opening of the "European Youth Capital Maribor" (EPM). The President of the Republic of Slovenia, Borut Pahor, the Mayor of Maribor, Andrej Fištravec, and many artists attended the exhibition. There he held a number of guided tours for the visitors of EPM. 2013 Artist in residence, art colony "Riviera" in Porec, Croatia. 2013 Leader of a cross-generational workshop: "Together for a better life" (comic book). Solo exhibitions: 2014 "Nocturnal Animals" at KID KIBLA and "Piss of Art" at Maistrova Residency, both in Maribor. Group exhibitions: 2014 Gallery Zuccato in Porec, Druga Gallery and "Mundus Vadit Retro" at KIBLA portal in Maribor (international exhibition). www.bobicmatija.weebly.com



Friedhof, 2014, Mischtechnik auf Leinwand, 120x180 cm

Cemetery, 2014, mixed media on canvas, 120x180 cm